2. stupeň přídavných jmen
a) Přídavná jména krátká (jednoslabičná a dvojslabičná zakončená na –ow, -y):
· přidáme –ER:

· slow – slower (pomalejší)

· cheap – cheaper (levnější)

· long – longer (delší)

· big – bigger (větší) – pozor – zdvojení koncové souhlásky

· happy – happier (šťastnější) – pozor – změkčení Y
b) Přídavná jména delší (ostatní dvojslabičná a víceslabičná):
· 2. stupeň tvoříme pomocí MORE:

· interesting - more interesting (zajímavější)

· expensive – more expensive (dražší)

THAN = než
Nepravidelná přídavná jména:

good – better (lepší)

bad – worse (horší)
